
 

 

 

Protokoll från Årsmöte i Blidö Sockens Hembygdsförening 2024- 04-13 i 

Bygdegården Yxlö, Yxlan 

 

1. Mötets öppnande 

Mötet öppnades av avgående föreningsordförande Anne Petersen 

 

2. Fråga om mötet är stadgeenligt utlyst 

Kallelse sändes ut tre veckor före årsmötet och mötet befanns behörigt utlyst. 

 

3. Val av två justerare och tillika rösträknare 

Till justerare och tillika rösträknare valdes Malou Norrby och Susanne Sundquist. 

 

4. Fastställande av röstlängd 

41 röstberättigade medlemmar var närvarande på årsmötet, antecknade på 

närvarolista, som utgjorde röstlängd.  

 

5. Fastställande av Dagordning 

Utsänd dagordning, tillsammans med Kallelse till Årsmötet, fastställdes utan 

ändringar. 

 

6. Val av årsmötesordförande samt sekreterare 

Till årsmötesordförande valdes Fred Rosenthal. Till sekreterare för årsmötet valdes 

Carina Wijkander Björk. 

 

7. Föredragning av styrelsens verksamhetsberättelse för det gångna verksamhetsåret 

Verksamhetsberättelsen som ingår i Årsskriften och sändes ut tillsammans med 

kallelse till Årsmötet, föredrogs i sammanfattning av Göte Lagerkvist. Göte 

poängterade att föreningen vid årsskiftet hade 303 medlemmar. Vilket utgör en 

ökning. 

Den ekonomiska berättelsen föredrogs av Shirin Laji, som kunde berätta att 

föreningen vid verksamhetsårets slut hade cirka 100.000 i ”kassan”.  

Inga frågor angående verksamhetsberättelse och ekonomiska redovisningen förelåg. 

 

8. Föredragning av revisionsberättelse 

Revisionsberättelsen lästes upp av föreningens revisor Ulf Holmberg.  

Revisorn föreslog att årsmötet tillstyrker att styrelsen ges ansvarsfrihet för det gångna 

verksamhetsåret. (Bilaga 1) 

 



9. Fastställande av Resultat- och balansräkning 

Årsmötet fastställde Resultat- och balansräkningen för det gångna verksamhetsåret 

2022. 

 

10. Fråga om Ansvarsfrihet 

Årsmötet röstade, i enlighet med revisorns förslag, för att ge ansvarsfrihet för den 

avgående styrelsen.  

 

11. Val av ordförande för 1 (ett) år  

Valberedningens representant Ingalill Norman föreslog att Anne Petersen väljs till 

ytterligare 1 år till Ordförande för BSHF. (omval) 

 

12. Val av ledamöter till Styrelsen 

Till ordinarie ledamöter på 2 år valdes 

Susanne Sundquist (nyval) 

Clas Günter (nyval) 

Carina Wijkander Björk (omval) 

Ledamöter med 1 år kvar valdes 

Göte Lagerkvist  

Shirin Laji 

Kristina Söderman 

Representant från Oxhalsö Byalag i styrelsen är Åke Roxell. 

 

13. Val av en revisor och en suppleant för 1 år.  

Till Revisor för BSHF, för 1 (ett) år valdes Ulf Holmberg. Till revisorssuppleant, för 1 

(ett) år valdes Inger Pettersson. 

  

14. Val för en tid av 1 år av tre ledamöter i valberedningen, varav en sammankallande 

Till valberedning valdes Ingalill Norman (sammankallande), Birgitta Melin och Ewa 

Broberg. 

 

15. Fastställande av medlemsavgift för nästkommande verksamhetsår 

Årsmötet beslöt efter styrelsens rekommendation att medlemsavgiften förblir 

oförändrad, 250 kr, för enskilt medlemskap och 350 kronor för familjemedlemskap.  

 

16. Behandling av styrelsens förslag och verksamhetsplan för kommande 

verksamhetsår 

Anne beskrev kortfattat styrelsens verksamhetsplan och aktiviteter. För 2024. 

Hänvisade till information i kallelsen till Årsmötet och till BSHFS hemsida och sociala 

medier, FB och INSTAgram. Hon poängterade extra Öarnas dag den 15 juni, Konst på 

Blidö 19-21 juli, Nationaldagen 6 juni med invigning av Museet i ladan samt de 

byggde vandringar som kommer att ske i Kolsvik, Yxlan och på Norröra under 

sommaren. Anne föreslog även de guidekurser för intresserade som kommer att ske 

för att öka kunnandet om våra byggnader och det liv som levts där, för att därefter 



kunna bistå vid guidningar på vår hembygdsgård. 

 

17. Behandling av motioner 

Inga motioner förelåg. 

 

18. Övriga frågor 

Inga övriga förelåg, men Anne passade på att påminna samtliga medlemmar om att 

många armar behövs till fastighetsskötseln av våra fastigheter och hus. Gäller allt från 

att kratta och sköta blomland till att måla och byta trasiga tegelpannor. Dessutom 

behövs ett aktivt arbete av alla medlemmar, att försöka värva nya medlemmar.  

 

19. Mötets avslutande 

Ordförande för möte Fred Rosenthal kunde konstatera att samtliga beslut varit 

enhälliga genom hela mötet, tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

 

 

Vid protokollet    

 

Carina Wijkander Björk 

 

 

Justeras 

 

Malou Norrby   Susanne Sundquist 


